
Cultural Heritage 
傳統文化及古蹟

Handicraft
手工藝Metal Art 999 Silver

Bracelet Workshop
金工純銀手鐲製作體驗班

Class A   C
3 March 2021 
(Wednesday – 1 session)
6:30 pm – 9:30 pm
PolyU

  Material Fee: $280 

Class B   C
4 March 2021 
(Thursday – 1 session)
6:30 pm – 9:30 pm
PolyU

  Material Fee: $280

Tutor

Ms Vicky Leung
Metal Art Instructor

導師
梁麗珊小姐
金工純銀導師

Metal Art is a metal craft that uses long-established techniques for making 

traditional silver jewellery. A great deal of effort and patience is required to 

make a small piece of jewellery from silver wire and silver slice. Participants 

will create their own jewellery and have the fun and challenge of "playing 

with silver". Learning a variety of skills including cutting, knocking, black 

silver oxidization, smoothing, sanding and polishing is all part of a process 

that tests participants' strength and persistence.

Ms Vicky Leung has obtained a PMC Silver Clay Certification (Level 

One) from Japan, and has more than eight years of experience in 

holding workshops for making silver clay objects by hand.

金工即是金屬工藝，是歷史悠久的銀飾、金飾製作技術，工匠
由一條銀線或金線、一塊銀片或金片一步步「打」造出一件首
飾。這自然需要花費不少力氣和耐心，不過，那種由零開始，
到大功告成的過程，的確充滿挑戰性和樂趣！這個金工純銀
製作體驗班，就可讓你製作心儀首飾的同時，也體驗一下「打
銀」的樂趣，真正考驗您的力量與耐力！這一體驗班學習的技
巧，包括切割、敲紋、黑銀處理、剉修、打磨及拋光。

梁麗珊小姐考獲日本PMC銀黏土（程度一）師資認證，並有逾
八年主持銀黏土手作班的經驗。

* 可選擇磨沙面/亮面/黑銀效果
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